

Application for E-Guarantee Refund

We kindly request the cancellation of the Labour Guarantee issued to MOHRE, as well as refunding the fixed deposit amount held against the mentioned guarantee and credit it to our account bearing IBAN.

طلب استرداد الضمان البنكي

يرجى التكرم بإلغاء ضمان العمل الصادر لصالح وزارة الموارد البشرية والتوطين واسترداد مبلغ الوديعة الثابتة المحتفظ بها مقابل الضمان المذكور وإيداعه في حسابنا الذي يحمل رقم الحساب المصرفي الدولي.

IBAN number	رقم IBAN
-------------	----------

We further acknowledge and accept the terms and conditions stipulated below:

نُقرّ بموافقتنا على الشروط والأحكام المُبيّنة أدناه:

- A fee of AED 100/- plus VAT will be levied for each cancelled Labour Guarantee, as outlined in the terms and conditions provided.

- سيتم فرض رسوم بقيمة 100 درهم إماراتي بالإضافة إلى ضريبة القيمة المضافة على كل ضمان عمل يتم إلغاؤه، كما هو موضح في الشروط والأحكام المُقدّمة.

Terms & Conditions

الشروط والأحكام

- All cancellation requests will undergo processing within 10 working days from the date of submission.
- We acknowledge that it is our responsibility to provide the National Bank of Umm Al Quwain with the accurate IBAN number. The Bank is not responsible for any misleading or incorrect information, as we bear full responsibility if the Bank is provided with any misleading or incorrect information.
- The Bank reserves the right, at its sole discretion, to reject the cancellation request/s if all required documents are not provided upon submitting the request.
- A charge of AED 100/- plus VAT will be applied for the processing and handling of each AED 3,000 guarantee that is cancelled.
- The Bank reserves the right, at its sole discretion, to amend these terms and conditions from time to time.
- The name on the MOHRE guarantee must correspond precisely with the name provided in the IBAN.

- ستتم معالجة جميع طلبات الإلغاء خلال 10 أيام عمل من تاريخ الطلب.
- نقر بأنه تقع على عاتقنا مسؤولية تزويد بنك أم القيوين الوطني برقم الحساب المصرفي الدولي IBAN الصحيح، ولن يكون البنك مسؤولاً في حالة تقديم أي بيانات مضللة أو غير صحيحة، حيث تقع على عاتقنا تحمل المسؤولية الكاملة في حالة تزويد البنك بأي معلومات مضللة أو غير صحيحة.
- يحتفظ البنك بالحق وفقاً لسلطته التقديرية المطلقة، في رفض طلب/ أو طلبات الإلغاء إذا لم يتم تقديم كافة المستندات المطلوبة عند تقديم الطلب.
- ستكون رسوم المعالجة مبلغ 100 درهم إماراتي بالإضافة إلى ضريبة القيمة المضافة لكل ضمان بقيمة 3000 درهم يتم إلغاؤه.
- يحتفظ البنك بالحق وفقاً لسلطته التقديرية المطلقة، في تعديل هذه الشروط والأحكام من وقت لآخر.
- يجب أن يتطابق الاسم الموجود في ضمان وزارة الموارد البشرية والتوطين مع الاسم الموجود في رقم الحساب المصرفي الدولي (IBAN) المُقدّم.

Company Name	اسم الشركة
Company Authorised	للمشركة المعتمدة
PRO/Partner/Owner	موكل/بشريك/ مالك
Signature	التوقيع
Email ID	عنوان البريد الإلكتروني

Mobile Number		رقم الهاتف المحمول
Emirate		الإمارة
Bank Name		اسم البنك
Date		التاريخ
Enclosed Documents		المستندات المرفقة
<input type="checkbox"/> Copy of MOHRE Bank Guarantee Refund Request	نسخة من طلب استرداد الضمان البنكي لوزارة الموارد البشرية	<input type="checkbox"/>
<input type="checkbox"/> Copy of Emirates ID	والتوطين	<input type="checkbox"/>
<input type="checkbox"/> Copy of company authorized PRO Card	نسخة من بطاقة الهوية الإماراتية	<input type="checkbox"/>
	نسخة من بطاقة التوكيل المعتمدة من الشركة	<input type="checkbox"/>
Staff Name		اسم الموظف
Staff ID		هوية الموظف

بنك أم القيوين الوطني (ش.م.ع) هو بنك مرخص من قبل مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي
National Bank of Umm Al Qaiwain (P.S.C), is Licensed by the Central Bank of the UAE